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1. In de raad van 17 februari 2022 is het plan wijziging bestemmingsplan Hollevoort 1 
(Brouwerij Holevoort) door de gemeenteraad weggestemd.
Deze bestemmingsplanwijziging was nodig om de bestaande illegale situatie te legaliseren.

Mijn vraag aan het college is nu welke stappen er na 17 februari 2022 gezet zijn om te 
komen tot beëindiging van deze illegale situatie aan Holllevoort 1 te Bakel?

2. Op 13 april en op 25 mei heb ik raadsvragen gesteld over de uitbreiding van het 
bedrijventerrein Bolle Akker in Bakel. Uit deze beantwoording bleek dat er nog geen 
vooroverleg is geweest met de provincie over deze geplande uitbreiding.
Nu wordt er op dinsdag 12 juli een inloop bijeenkomst georganiseerd voor omwonenden om 
hun wensen en zorgen kenbaar te maken omtrent deze uitbreiding.
Met deze uitnodiging geeft u dus al de verwachting af dat deze uitbreiding gerealiseerd gaat 
worden terwijl vooroverleg met de provincie nog moet plaatsvinden.
Evenzo heeft u al de claim op de mogelijke uitbreiding Bolle Akker en Hollevoort 3a gelegd 
dat dit milieucategorie 3 gaat worden en we mogen toch verwachten dat u dit bij de inloop 
bijeenkomst gaat melden bij de omwonenden!

Alles bij elkaar vindt ik het college hier nogal voorbarig en ver voor de troepen uitlopen 
zonder dat 1. De provincie goedkeuring heeft gegeven aan uitbreiding van het 
bedrijventerrein en 2. De gemeenteraad nog niet is gekend en om toestemming gevraagd 
om de mogelijke uitbreiding van Bolle Akker en Hollevoort 3a met milieucategorie toe te 
kennen. 

Graag wil ik een nadere verklaring van deze vreemde vorm van zaken.

3. Hotel-Restaurant Nederheide heeft in het kader van handhaving een aanschrijving gehad 
i.v.m. een illegale hotel accommodatie.

Graag verneem waar in deze procedure we nu staan en of er een bestemmingsplanwijziging 
is aangevraagd.
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